

# 熱烈慶祝加拿大勇奪第四屆世界華商大會主辦權 22 周年

CELEBRATING 22nd ANNIVERSARY OF CANADA WINNING THE BID FOR 4THWCEC

# 加拿大世界華商全國總商會

WORLD CHINESE BUSINESS ASSOCIATION OF CANADA

Tel : 1-604-266-8882 www.wceccanada.org wceccanada@hotmail.com



自本會成員創辦 1997 年第四屆世界華商大會首次在北美洲加拿大溫哥華成功舉行後，現本會成功發展成為加拿大全國總商會  
Since our members founded the 4th World Chinese Entrepreneurs Convention, successfully held in Vancouver, Canada, 1997 our Association has successfully developed into a national Canadian Business Association:



前緬省李紹麟省督本會名譽全國主席，與黃國裕團長將帶領由本會組織之「第 15 屆世界華商大會加拿大全國代表團」出席 2019 年在英國倫敦舉行之「第 15 屆世界華商大會」。歡迎參與一起出席！  
Former Manitoba Lieutenant Governor Hon. Philip S. Lee and Chairman Richard K. Wong will lead the "15TH World Chinese Entrepreneurs Convention Team Canada Delegation" to attend "THE 15TH World Chinese Entrepreneurs Convention", 2019 in London, England. Welcome to join us!

## 恭祝大家新年快樂！心想事成！Happy New Year! Wishes Become True!

## 熱烈恭賀「加拿大150周年大西洋至太平洋慶祝」首創歷史全國同時擊鼓慶祝超標成功！



活動總結短片 2017 Summary Video <https://www.youtube.com/watch?v=A7uxz9sN7NQ> 詳情請看 WWW.CanadaDayDrumming.Com

### 歡迎大家參加今年7月1日全國9個城市同時擊鼓慶祝加拿大日！

WELCOME EVERYONE TO JOIN US JULY 1ST 2018 FOR NATIONWIDE SIMULTANEOUS DRUMMING TO CELEBRATE CANADA DAY!

# 歡迎大家參加今年7月1日全國9個城市同時擊鼓慶祝加拿大日!

WELCOME EVERYONE TO JOIN US JULY 1ST 2018 FOR NATIONWIDE SIMULTANEOUS DRUMMING TO CELEBRATE CANADA DAY!

## 恭賀以下籌委主席各獲選頒授加拿大參議院150周年勳章 CONGRATULATIONS TO THE COMMITTEE CHAIRS WHO WERE RECOGNIZED WITH SENATE OF CANADA 150 MEDALS



## 鳴謝：捐獻者，贊助商，義務籌委委員和義工們 THANK YOU TO OUR DONORS, SPONSORS, VOLUNTEER COMMITTEE MEMBERS, & ALL VOLUNTEERS

Photo Credits : Raymand Ng, Sandy Ng, Trevan Wong, Simon Kung, C.Y. Yeung & Caroline Ng



加拿大150週年大西洋至太平洋慶祝活動榮獲加拿大全國超過200多個社區團體支持，非常感謝。Canada 150 Atlantic to Pacific Celebration supported by more than 200 community organizations across Canada

“聯繫加國商界，網絡世界華裔，共創天下繁榮，貢獻人類幸福” “Connect Canadian Businesses, Network world Chinese entrepreneurs, Collectively create global prosperity, Contribute to happiness of mankind”